
1 
 

Protokół  nr XXVII/2012 
z sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 
odbytej w dniu 27 listopada 2012 r. 

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej 
 

Ad. 1. Otwarcie sesji 
Przewodniczący Rady Pan Adam Kopis o godz. 11:03 otworzył sesję i po powitaniu Radnych  
Sołtysów, Pana Wójta z pracownikami urzędu, Dyrektorów Szkół, zaproszonych gości  
i przedstawicieli lokalnej prasy oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie  
w posiedzeniu uczestniczy 14-stu radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy   - Pan Witold Jankowski 
- Sekretarz Gminy  - Pani Małgorzata Gąszczak  
- Skarbnik Gminy  - Pani Alina Brząkała 
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska - Pan                                                                                                        
  Tomasz Jerczyński 
- Radca Prawny – Pani Gabriela Drzazga 
- oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do  
   niniejszego  protokołu. 
 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3.   Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  Wójta Gminy z działalności  między sesjami, zwłaszcza z wykonania 

uchwał. 
6.   Wystąpienie Pani Senator RP Andżeliki  Możdżanowskiej.  
7.    Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) zmiany budżetu Gminy Łęka Opatowska na 2012 rok,  
2) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawę obliczenia                   
podatku  rolnego na obszarze Gminy Łęka Opatowska,  
3) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,  
4) stawek podatku od środków transportowych,  
5) postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 
na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne,  
6) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie  odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej pojemności, 
7) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właściciela nieruchomości,  
8) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów,  
9) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi,  
10) utworzenia stałych obwodów głosowania na obszarze Gminy Łęka Opatowska, 
ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych,  
11) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych dla Gminy Łęka Opatowska na 2013 rok,  
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12) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów   
Narkomanii dla Gminy Łęka Opatowska na rok 2013,  
13) uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Łęka Opatowska z 
Organizacjami Pozarządowymi na rok 2013. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzednich  sesjach. 
10.  Wolne głosy i wnioski. 
11.  Zakończenie obrad XXVII Sesji Rady Gminy. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o wycofanie z porządku obrad projektów uchwał nr 5, 
6, 7, 8, 9 w związku z ustaleniem przez radnych i Pana Wójta dotyczącego planowanego 
posiedzenia które odbędzie się 5 grudnia 2012 r. w celu ponownego analizowania i podjęcia 
konkretnych decyzji w kwestii uchwał  śmieciowych. 
  
Za przyjęciem zmian w porządku obrad głosowało 14-stu radnych. 
 
Następnie głos zabrał Radny Adamski który spytał o punkt 6 porządku obrad.  
 
Przewodniczący poinformował wszystkich o nagłym wyjeździe Pani Senator RP Andżeliki 
Możdżanowskiej do Warszawy. W związku z powyższym poprosił o wykreślenie punktu 6-
tego. Następnie przeprowadzono głosowanie podczas którego, za wykreśleniem punktu 6-
tego z porządku obrad głosowało 14-stu radnych. 
 
Idąc dalej, poddano pod głosowanie cały porządek obrad uwzględniający naniesione 
poprawki. „Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 14-stu radnych jednogłośnie. 
 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Przewodniczący Rady Pan Adam Kopis, spytał radnych czy ktoś życzy sobie odczytanie 
całości protokołu lub jakiegoś fragmentu. 
 
Wobec braku próśb i uwag, Przewodniczący Rady Gminy spytał kto jest za przyjęciem 
protokołu z poprzedniej sesji – „Za” przyjęciem protokołu głosowało 14-stu radnych 
(jednogłośnie). 
 
Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
Pan Przewodniczący przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Wobec braku pytań i uwag, Pan Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad  
 
Ad. 5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej: 
Zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Łęka Opatowska Pan Wójt złożył sprawozdanie za 
okres od 26 października do 27 listopada 2012 r., które stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
Pan Przewodniczący podziękował Panu Wójtowi za wystąpienie i otworzył dyskusję na temat 
sprawozdania Pana Wójta.  

Wobec braku pytań co do wystąpienia Pana Wójta, Przewodniczący Rady Gminy przeszedł 
do następnego punktu porządku obrad. 

Ad. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
W tym punkcie obrad radni rozpatrzyli następujące projekty uchwał: 
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1) Nr XXVII/140/2012 w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2012 rok, 

Przewodniczący Rady Gminy Łęka Opatowska oddał głos Skarbnik Gminy Pani Alinie 
Brząkała, która przedstawiła zmiany budżetowe, które stanowią załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
Idąc dalej Przewodniczący Rady Gminy podziękował Pani Skarbnik i otworzył dyskusję. 
 
Jako pierwsza głos zabrała Przewodnicząca Komisji Planowania i Budżetu, która 
przedstawiła opinię z ostatniego posiedzenia komisji. Pani Ewa Kosińska powiedziała że 
zmiany budżetowe omawiane były na wczorajszej komisji dotyczyły one w dużej części 
korekty planów według zaleceń RIO. Po przeprowadzonym głosowaniu, na obecnych 9 –ciu 
radnych za przyjęciem projektu uchwały: 4 radnych głosowało „za”, 4 „wstrzymało się od 
głosu”, i 1 „przeciw”. 
 
Przewodniczący spytał o ilość dzieci z terenu gminy, uczęszczających do Przedszkola Sióstr 
Boromeuszek w Kępnie? 
 
Pani Skarbnik odpowiedziała że nota będzie na koniec miesiąca i podłączone będzie do niej 
rozliczenie. Uzgodnione jest na razie telefonicznie, że taka będzie dotacja.  
 
Ponownie Przewodniczący Rady Adam Kopis zabrał głos pytając  o zmniejszenie dotacji  
w dziale 926 na kulturę fizyczną. 
 
Pani Skarbnik odpowiedziała że, 65 000 zł. było planowane natomiast złożyły wnioski na 
konkurs poszczególne LZS-y na 60.400 zł. i tak zostały wydane dotacje. Zgodnie z tym co 
złożyli. LZS-y muszą mieć też wkład własny. Dotacje swoje muszą planować  
w pewnych proporcjach do śr. własnych.    
 
Następnie głos zabrał Radny Łukasz Olbrych który powiedział że ma zastrzeżenia do działu 
700 tj. wpływy ze sprzedaży mienia, czy nie jest to przedwczesne że zwiększamy budżet  
o 110 tyś. zł. Dodał także że wie, że mamy 12 działek na sprzedanie, tylko że 8 z tych 
działek w pierwszym przetargu nie nabyto i czy sprzedamy je, czy to nie jest sztuczne 
zwiększanie budżetu.  
 
Wójt Gminy odpowiedział, że zawsze się prognozuje, przy tej skali sprzedaży która wynika  
z wykazu wyceny przez biegłego rzeczoznawcę. Te 110 tyś. zł. jest to niewielka część  
z całości. 
 
Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik o przybliżenie kwot o jakich jest mowa. 
 
Pani Skarbnik odpowiedziała, tak jak widać Rozdział 700 § 077 dotychczas było 852 425 tj. 
plan według stanu na dzień dzisiejszy na ten plan mamy już wykonane ze sprzedaży 768 tyś. 
zł. czyli około 84 tyś. zł. to różnica do osiągnięcia planu. Natomiast te działki, które są 
wycenione są oszacowane na około 460 200 zł. Mając na uwadze, że nie wszystkie działki 
znajdą nabywców, wybierając np. 4 czy 5 licząc że około 200 tyś. powinniśmy uzyskać.  
To jest taki zakres marginesu tolerancyjny możliwy do osiągnięcia. Nie zwiększamy o całość 
wyceny.  
 
Idąc dalej, głos zabrał Radny Olbrych, który doprecyzował w/w pytanie. Moja obawa jest  
w tym, że 8 z tych działek było ogłoszone w I przetargu i nie zostały sprzedane. Cena nie 
została zmieniona no i w związku z tym czy w II przetargu te działki znajdą właścicieli?  
 
Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy, który odpowiedział, iż na to jest prosta odpowiedź. 
Każdy ma prawo do własnych kalkulacji. Jeśli nie pierwszy przetarg cena wywoławcza to być 
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może II przetarg z ceną obniżoną. Podjąłem decyzję że nie będzie w II przetargu obniżonej 
ceny. Bo uważam, że te działki mają określoną wartość przez rzeczoznawcę. I w następnym 
podejściu podejmiemy decyzję czy zmniejszamy cenę czy nie. Każdy ma prawo  
z uczestników przetargu kalkulować czy mu się opłaci kupić tę nieruchomość w I przetargu 
czy kalkulować w ten sposób że może będzie w II przetargu pomniejszona cena to jest jego 
indywidualna ocena sytuacji którą widzi. Mogą być nieruchomości obniżone lub nie, 
ustawodawca wyraźnie daje taką możliwość. Następnie Przewodniczący Rady Gminy zabrał 
głos i powiedział, iż te pytania związane są z opinią  RIO o której wspomniała Pani Skarbnik. 
A rozstrzygnięcie Kolegium RIO będzie po 12 grudnia 2012 r. Pani Prezes RIO na początku 
jak kiedyś wspominałem zadała pytanie czy te działki przeznaczone do sprzedaży nabędą 
nabywcy. Początek był bardzo entuzjastyczny oby stało się tak żebyśmy zrealizowali 
pozytywnie te założone plany przez Panią Skarbnik i Pana Wójta.  
 
Wobec braku dalszych pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 9 głosami „za”, 1 „przeciw”, 4 „wstrzymującymi się” podjęła uchwałę                                
Nr XXVII/140/2012 w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2012 rok. 

2) Nr XXVI/138/2012 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej 
jako podstawę obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Łęka Opatowska 

Jako pierwsza głos zabrała Przewodnicząca Komisji Planowania i Budżetu, która 
przedstawiła opinię w sprawie w/w projektu z ostatniego posiedzenia wspólnego komisji 
stałych z dnia 7.11.2012 r. W ostatecznym głosowaniu były wzięte pod uwagę dwie 
propozycje stawek 55,12 zł za dt. oraz 53 zł za dt. Przewagę 1-go głosu uzyskała stawka 
55,12 zł. za dt. czyli ze wzrostem w stosunku do ubiegłego roku o stopień inflacji.  Na 12-stu 
obecnych 6 osób głosowało ”za”, 5”przeciw”, 1 „wstrzymał się od głosu”. 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który powiedział, iż ta stawka zmieniła się o stopień 
inflacji w stosunku do stawki obowiązującej w tym roku.  

Jako kolejny głos zabrał Radny Skotnik, który spytał czy nad propozycją stawki 53 zł dzisiaj 
już nie będziemy   głosować ? 

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, iż na chwilę obecną jak nie usłyszy innych 
propozycji pod głosowanie będzie poddana stawka tylko 55,12 zł. za dt.  

Następnie Radny Skotnik zabrał głos i zawnioskował aby pod głosowanie poddać również 
stawkę 53 zł.  

Idąc dalej głos zabrała Sekretarz Gminy, Małgorzata Gąszczak, która powiedziała,  
iż w projekcie uchwały została ujęta stawka 55,12 zł za dt. ponieważ była przegłosowana na 
ostatnim posiedzeniu wspólnym komisji. Z taką stawką wystąpiliśmy z wnioskiem o opinię do 
Izby Rolniczej i uzyskaliśmy pozytywną opinię na stawkę  55,12 zł.  

Na stawkę 53 zł nie mamy opinii. Czyli ponownie należałoby zgodnie z prawem 
zawnioskować o wyrażenie opinii do Izby Rolniczej na stawkę 53 zł.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zabrał głos i powiedział pomimo uzyskanej opinii 
Izby Rolniczej każdy radny tu obecny ma prawo wnieść na dzisiejszym posiedzeniu inną 
propozycję stawki. Jeżeli stawka 55,12 zł zostanie odrzucona to projekt uchwały będzie 
przeniesiony na inne posiedzenie sesji po uzyskaniu pozytywnej opinii Izby Rolniczej.  
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Następnie Radny Adamski spytał jeżeli w tamtym roku ustalona była stawka 53 zł. i mamy 
pozytywną opinię Izby Rolniczej z tamtego roku to czy musimy na nowo wnioskować o opinię 
na taką samą stawkę 53 zł.  

Radca Prawny Pani Gabriela Drzazga,  odpowiedziała, iż to nie jest taka interpretacja jak 
Radny Adamski  przedstawia. Opinia izby Rolniczej musi być w każdym czasie przed 
podjęciem uchwały odnośnie obniżenia średniej ceny skupu żyta.  

Następnie Przewodniczący Rady gminy dopowiedział, iż jeżeli przegłosowany zostanie 
projekt uchwały zaproponowany przez Radnego Skotnika to wtedy projekt uchwały ze 
stawką 55,12 nie będzie czytany. Projekt ze stawką 53 zł. będzie przeniesiony do następnej 
sesji. O ile dotrze opinia Izby Rolniczej.  

Następnie Radny Zalewski zabrał głos i powiedział, iż chciał przypomnieć, że stawka 
odnośnie podatku rolnego była omówiona na końcu komisji. Przyjęliśmy pewną zasadę, 
której trzymaliśmy się od początku czyli podniesienie stawek o 4% wyższej czyli o stopień 
inflacji. Nie było końcowego uzgodnienia bo  być nie mogło, ale uważam, że uczciwie będzie 
dla wszystkich kiedy wszystkie stawki będą podniesione o tę samą kwotę czyli te 4%.  

Następnie głos zabrał Radny Jóźwiakowski, który powiedział dlaczego wszystkim równo  
o 4% podnieść dlaczego rolnikom, którzy w tym roku nie z ich przyczyn ponieśli ogromne 
straty min. wymrożenia, susze i to rolnikom dało się w ogromnym stopniu odczuć.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy  zabrał głos i powiedział, iż głos Radnego 
Jóźwiakowskiego jest jak najbardziej na miejscu to nie ulega dyskusji ale myślę że z opinii 
innych grup społecznych wszyscy mówią że jest kryzys w związku z tym jeśli tak jak przed 
chwilą mówił Radny Zalewski z czym się zgadzam traktujmy siebie z szacunkiem  
i podchodźmy do wszystkich jednakowo. 

Następnie Radny Skotnik zabrał głos jak traktować równo jednakowo to tak róbmy. Dwa lata 
temu podnieśliśmy stawki o 30% a nie o stopień inflacji jak w pozostałych. 

Następnie Wójt Gminy zabrał głos i powiedział aby zwrócić uwagę jakie były wyliczniki  
w tamtym czasie. To nie było wtedy różnicy takiej jak teraz. Przedtem te wyliczenia GUS były 
ogromnie zawyżone. Dzisiaj jest to dużo spłaszczone. Patrząc na gminy ościenne gdzie 
rolnicy mieli podobne problemy o których wspominał Radny Jóźwiakowski  są stawki dużo 
wyższe niż ta nasza proponowana 55,12.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zabrał głos i powiedział, iż ma taką małą prośbę aby 
porównywać się z kimś tutaj wewnętrznie. Natomiast nie chciał by aby naszą gminę 
porównywać z innymi gminami. Jesteśmy sami dla siebie i umiejmy rządzić i gospodarzyć w 
każdej kwestii.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie I propozycję stawki czyli 
55,12 zł. wypracowaną na komisji 7 listopada 2012 r. czyli wzrost stawki o stopień inflacji. 
Głosowało 4 „za”, 5 „wstrzymało się od głosu”, 5”przeciw”. 

Następnie poddano pod głosowanie stawkę 53 zł zaproponowaną przez Radnego Skotnika.  

Głosowało 8 „za”, 3 „przeciw”, 3 „wstrzymało się od głosu”.  

W związku z powyższym projekt w/w uchwały ze stawką 53 zł zostaje przeniesiony  
na przyszłe posiedzenie sesji po uzyskaniu pozytywnej opinii z Izby Rolniczej.     
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3) Nr XXVI/140/2012 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości 
 
Jako pierwsza głos zabrała Przewodnicząca Komisji Planowania i Budżetu, która 
przedstawiła opinię z ostatniego posiedzenia wspólnego komisji z dnia 07 listopada 
2012 r., powiedziała, iż Radni kierowali się głównie tym, że inflacja wyniosła 4%. 
Aprobatę radnych uzyskały stawki ze wzrostem o 4% w stosunku do ubiegłego roku 
min. w punkcie:  

 1) od gruntów :  

a) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na sposób 
zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków - 0,78 zł/m 2 – na 12-stu obecnych 
radnych było 11 głosów „za”, 1 „wstrzymujący”  

b) pod jeziorami, zajętych na zbiorniki wodne retencyjne lub elektrowni wodnych- 4,51 zł 
/ha na 12-stu obecnych radnych było 12 głosów „za”  

c) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 
publicznego przez organizacje pożytku publicznego - 0,32 zł/m2 na 12-stu obecnych 
radnych było 12 głosów „za”  

2) od budynków lub ich części  

a) mieszkalnych - 0,70 zł/m2 na 12-stu obecnych radnych było 10 głosów „za”, 2 
„wstrzymujące się” 

b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków 
mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej  

- 20,75 zł/m2 na 12-stu obecnych radnych było 11 głosów „za”, 1”przeciw” 

-20,00 zł/m2 na 12-stu obecnych radnych było 1 głos „za”, 11 „przeciw” 

c) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym 
materiałem siewnym - 10,65 zł/m2 na 12-stu obecnych radnych było 12 głosów „za”,  

d) związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów 
o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń - 4,61 
zł/m2 na 12-stu obecnych radnych było 12 głosów „za”, 

e) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 
publicznego przez organizacje pożytku publicznego .  

- 4,60 zł/m 2 na 12-stu obecnych radnych było 9 głosów „za”, 3 „wstrzymujące się” 

-4,86 zł/m2 na 12-stu obecnych radnych było 8 głosów „przeciw”, 4 „wstrzymujące 
się” 

3) od budowli - 2% ich wartości określonej na podstawie art. 4 ust. 1 pkt 3 i ust. 3-7 
ustawy o podatkach i opłatach lokalnych na 12-stu obecnych radnych było 12 głosów 
„za”. 

Wobec braku dalszych propozycji i uwag, projekt uchwały odczytano. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 12 głosami „za” , 2 „wstrzymującymi się od głosu”  podjęła uchwałę  
Nr XXVI/140/2012 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
 

4) Nr XXVI/141/2012 w sprawie stawek podatku od środków transportowych,  
 

Jako pierwsza głos zabrała Przewodnicząca Komisji Planowania i Budżetu, która 
przedstawiła opinię z ostatniego posiedzenia wspólnego komisji z dnia 07 listopada 
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2012 r. Na 12 –stu obecnych radnych, 12-stu radnych jednogłośnie głosowało „za” 
stawką ze wzrostem o 4% w stosunku do roku ubiegłego czyli o stopień inflacji.  

Wobec braku dalszych propozycji i uwag, projekt uchwały odczytano. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXVII/141/2012 w sprawie stawek 
podatku od środków transportowych 
 

5) Nr XXVI/142/2012 w sprawie utworzenia stałych obwodów głosowania na 
obszarze Gminy Łęka Opatowska, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib 
obwodowych komisji wyborczych,  
 
Jako pierwszy zabrał głos Przewodniczący Rady Gminy, który powiedział, iż w/w 
projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu wspólnym w dniu 21 listopada 2012 r.  
 
Następnie głos zabrała Sekretarz  Gminy Pani Małgorzata Gąszczak, która 
powiedziała, iż w związku z wejściem w życie ustawy Kodeks Wyborczy został 
nałożony na rady gmin obowiązek podjęcia uchwały w pierwszej kolejności  
o okręgach wyborczych to co już zrobione było na sesji we wrześniu.  
Mamy 15 okręgów wyborczych. W każdym okręgu wybieramy po 1 radnym. Uchwała 
ta nie została zakwestionowana ani przez Komisarza Wyborczego ani przez 
Wojewodę. Również nikt z mieszkańców nie wniósł żadnych zastrzeżeń do 
Komisarza Wyborczego. W związku z tym uchwała została przesłana do 
opublikowania i została ogłoszona w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Wielkopolskiego. Kolejną czynnością zgodnie z przepisami Kodeksu Wyborczego jest 
podjęcie uchwały o  podziale gminy na obwody głosowania ustalając jednocześnie 
siedzibę tych komisji,  co należy uczynić w ciągu trzech miesięcy od dnia podjęcia 
uchwały o okręgach. Mając na względzie dobro mieszkańców a również dostęp do 
lokali wyborczych przez osoby niepełnosprawne został Państwu przedstawiony 
projekt z podziałem na obwody tak jak dotychczas było bez żadnych zmian. 
Proponujemy zostać przy trzech obwodach głosowania tak jak było z siedzibami  
w Urzędzie Gminy w Łęce Opatowskiej, w Szkole Podstawowej w Siemianicach  
i w Szkole Podstawowej w Opatowie. Obwód wyborczy zgodnie z przepisami 
powinien obejmować nie mniej niż 500 mieszkańców i nie więcej niż 3000. Nasze 
obwody spełniają te wymagania również ten projekt przesłany został do Komisarza 
Wyborczego, który nie wniósł zastrzeżeń co do tego  podziału.  
 

Wobec braku pytań i uwag, projekt uchwały odczytano.  

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” podjęła uchwałę  
Nr XXVII/142/2012 w sprawie utworzenia stałych obwodów głosowania na 
obszarze Gminy Łęka Opatowska, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib 
obwodowych komisji wyborczych,  
  

 
6) Nr XXVII/143/2012 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Łęka Opatowska na 2013 
rok,  
 
Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu 
Pan Leszek Zalewski, który powiedział, iż prowadzenie zadań związanych  
z profilaktyką alkoholową i zwalczaniem narkomanii należy do zadań własnych gminy. 
Najważniejszymi aktami jest Narodowy Program Profilaktyki Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych do roku 2012, Narodowy Program Zdrowia 2007-2015, 
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Strategia Rozwiązywania Problemów  Społecznych do roku 2020, Gminny Program 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz ochrony ofiar Przemocy na lata do 2015 
r. Gmina Łęka Opatowska realizuje zadania z tego zakresu między innymi we 
współpracy z Gminną Komisją Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  
z placówkami lecznictwa odwykowego, poradnią leczenia uzależnień, GOPS-em, 
policją, dzielnicowym, szkołami, prokuraturą, sądem z zespołem interdyscyplinarnym. 
Uzależnienie jest chorobą biopsychospołeczną, przewlekłą postępującą, jednak ma 
szansę być powstrzymana przy odpowiednim sposobie postępowania. Pomagają  
w tym Ośrodki Leczenia Uzależnień w Kępnie, konsultanci rodzinni. Współpracujemy  
z pełnomocnikiem Pana Wójta oraz komisją do zwalczania narkomanii.  
 
Komisja do 31 października skierowała 5 osób na leczenie odwykowe, 1 osoba 
zgłosiła się dobrowolnie. Opieką konsultanta rodzinnego objętych jest ok. 20 osób. 
Większość to mężczyźni. Z 20 osób około połowa jest prowadzona z pozytywnym 
skutkiem. Proces jest dynamiczny. Grupa Anonimowych Alkoholików działa na 
terenie naszej gminy w ilości około 12-13 osób. Przeciętnie jest 5-6 osób na 
spotkaniach. Odnośnie skutków to do 30 września na terenie naszej Gminy 
zatrzymano 17 nietrzeźwych (13 za jazdę samochodem, 4 rowerzystów). Bardzo 
ważną dla komisji jest działalność świetlic terapeutycznych, które są na naszym 
terenie. Świetlic jest 4 (Łęka Opatowska, Siemianice, Opatów, Trzebień). Dzieci jest 
15-20. Spotykają się 4 razy w tygodniu organizowane są biwaki, wycieczki, basen, 
materiały papiernicze, art. spożywcze. Komisja udzieliła pomocy świetlicy wiejskiej  
w Biadaszkach, gdzie odbył się Turniej Rodzinny z nagrodami  
i zakupiliśmy opał do Biadaszek.  
Na profilaktykę wydano ok. 19 tyś. zł. na świetlicę 12 tyś. zł. pozostałe wydatki 41 tyś. 
zł. Dokładne sprawozdanie będzie przedstawione w przyszłym roku do końca 
kwartału.  
 
Wysokość środków, które mamy to pieniądze pochodzące z zezwoleń na sprzedaż 
napojów alkoholowych. 
 
Zwalczanie narkomanii to też zadanie własne gminy na które przeznaczone było  
w tym roku 10 tyś. zł. W tym na całą profilaktykę związaną z problemem narkomanii  
w tym roku wydano 6300 zł.  
 
Te dwa programy zostały szczegółowo omówione i pozytywnie zaopiniowane  
na ostatnim posiedzeniu Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu.   
Wobec braku dalszych pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” podjęła uchwałę  
Nr XXVII/143/2012 w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Łęka Opatowska na 2013 
rok,  
   

7) Nr XXVII/144/2012 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów   Narkomanii dla Gminy Łęka Opatowska na rok 
2013  
 
W związku z omówieniem projektu uchwały w w/w podpunkcie oraz wobec braku 
pytań i uwag, odczytano projekt uchwały.  
  
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” podjęła uchwałę  
Nr XXVII/144/2012 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
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Rozwiązywania Problemów   Narkomanii dla Gminy Łęka Opatowska na rok 
2013,  
 
 

8) Nr XXVII/145/2012 w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy 
Gminy Łęka Opatowska z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2013 

 
Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Pani Magdalenie Osada która powiedziała, że  
w stosunku do zeszłego roku, założenia tego programu nie uległy zmianie. Zmianie 
natomiast uległy zadania priorytetowe na 2013r., gdzie zostało wykreślone zadanie z 
zakresu upowszechniania kultury, zachowania dziedzictwa narodowego i działań 
kulturalnych. Zostało uwzględnione tylko i wyłącznie zadanie dot. upowszechniania kultury 
fizycznej i sportu. Takie zadanie będzie realizowane w formie konkursu i będzie on 
ogłoszony                      w styczniu. Zmieniła się również kwota na finansowanie tego 
działania, nie będzie to 70 tyś. zł. tylko 50 tyś. zł. Program został uzupełniony o wnioski które 
zostały zgłoszone na konsultacjach które odbywały się od 12-19 listopada i zakończyły się 
spotkaniem z organizacjami pozarządowymi. Na spotkaniu tym zgłoszone zostały 
następujące uwagi: 
- aby uwzględnić zadanie z zakresu kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa 
narodowego, 
- podnieść kwotę do 70 tyś. zł. na zadania związane z upowszechnianiem kultury fizycznej i 
sportu, przeznaczyć 20tys. na działanie w zakresie kultury,  
- utworzyć fundusz pożyczkowy w celu udzielenia pomocy organizacjom pozarządowym w 
realizacji małych projektów z programu LEADER. 
Po sformułowaniu tych wniosków i uwag Pan Wójt odniósł się w następujący sposób. Jeśli 
chodzi o kulturę, sztukę, ochronę dóbr kultury i dziedzictwa narodowego zadanie to zostanie 
wpisane jako priorytetowe do programu dopiero w 2014r. Kwota na realizację zadań z 
upowszechniania kultury fizycznej i sportu pozostanie w wysokości 50tyś. zł. Zostaną także 
podjęte działania w celu utworzenia funduszu pożyczkowego. 
Pani Osada dodała że prowadziła szkolenia z programu LEADER, w którym wzięło udział 21 
osób z naszej gminy i ma nadzieję że będzie to miało jakiś odzew jeśli chodzi o składanie 
projektów do LEADER-a, ponieważ jest mnóstwo pieniędzy do pozyskania 700tyś. zł.  Każda 
organizacja która ma wpisane w statucie działania z zakresu kultury fizycznej i sportu może 
do tego konkursu wystartować. 
 
Następnie głos zabrał Radny Leszek Zalewski który powiedział że jest mu bardzo przykro że 
w zadaniach priorytetowych na rok 2013, słowo kultura, działania w zakresie kultury zostały 
pominięte. Dodał także że zwrócili się do Komisji przedstawiciele z Koła Emerytów i 
Rencistów, którzy prosili o wsparcie finansowe a także o zapewnienie dojazdu na Targi do 
Poznania. 
 
Wójt odpowiedział że mylimy dwie rzeczy, sprawę budżetu i sprawę tegorocznego programu. 
To jest Roczny Program Współpracy, możemy dyskutować na czym ta współpraca ma 
polegać, czy tylko na finansach czy innych rzeczach które są w tym programie dobrze i 
właściwie przytoczone. Jeśli chodzi o sprawy finansowe musimy odnieść się do budżetu na 
2013r. i tam środki na tzw. działalność społeczno-kulturalną są także. Będziemy dyskutować 
co do wielkości itd., w momencie kiedy będziemy pracować nad projektem budżetu na 2013r. 
 
Radny Leszek Zalewski odparł że nie zna jeszcze budżetu. 
 
Wójt dodał że rozumie sugestie, pytania i wyjaśnia że pewne kwestie zostaną uregulowane 
w budżecie na rok przyszły.  
 
Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady zapytał czy jeśli przyjmiemy ten projekt uchwały 
dot. Rocznego Programu Współpracy Gminy Łęka Opatowska z Organizacjami 
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Pozarządowymi na 2013r., jeśli tam będzie tylko i wyłącznie kwota umiejscowiona 50 tyś. zł. 
czy w budżecie gminy będzie podana inna kwota na ten konkurs bo tak to się nazywa dot. 
LZS-ów. 
 
Wójt odpowiedział że w projekcie budżetu jest również 50 tyś. zł 
 
Pani Sekretarz dodała że to nie są tylko gwarantowane pieniądze dla LZS-ów. Każda 
organizacja może wystąpić z wnioskiem. 
 
Pan Przewodniczący Rady odpowiedział że zgadza się z tym całkowicie i dodał że 
mówiliśmy tu o kwocie która pozostała z tego co było zapewnione w budżecie na ten rok. 
Tamta kwota została przyjęta w zmianach budżetowych które dzisiaj zostały przyjęte. 
 
Następnie głos zabrała Pani M. Osada która powiedziała że na spotkaniu konsultacyjnym 
tego programu była uwaga od dwóch LZS-ów że LEADER jest trudny bo polega na 
refundacjach. Powiedziała także że ubolewa nad tym że żaden z przedstawicieli LZS-ów nie 
brał udziału w organizowanym szkoleniu dot. LEADER-a. Dodała również że robiąc projekty 
do LEADER-a nie zostawiamy ludzi samych, walczymy w naszej lokalnej grupie aby te 
wnioski przechodziły. Zachęcam organizacje żeby się zmobilizowały do pracy i zaczęły sobie 
też troszkę same radzić. 
 
Pan Wójt powiedział że pieniądze z budżetu są najłatwiejsze i najprostsze, bo one są 
zapisane. Fakturę się wysyła i rozlicza, a o pieniądze z LEADER-a trzeba się mocno starać. 
Dodał że trzeba trochę wysiłku aby pozyskać dodatkowe pieniądze a nie liczyć tylko na 
pieniądze z budżetu. Wójt powiedział także że staramy się o to aby fundusz pożyczkowy 
uruchomiony był po to aby wspomóc organizacje słabe finansowo. W związku z tym jest 
takie Stowarzyszenie Gmin Powiatu (Łęka Opatowska, Baranów, Bralin) i chcemy z tych 
wspólnych środków które tam wpłacamy utworzyć fundusz pożyczkowy.  

Przewodniczący Rady odniósł się do słów Wójta i Pani Magdaleny Osady, mówiąc że LZS 
Płomień Opatów napisał 2-3 projekty. Ci ludzie którzy tam pracują, stanę w ich obronie bo 
taki wyjazd do Poznania aby zweryfikować, złożyć wyjaśnienia czy autograf to jest praca 
społeczna i wymaga poświęcenia własnych środków i czasu. I mówienie tutaj że trzeba 
trochę więcej od tych ludzi wymagać niż to co robią dotychczas i prowadzą te LZS-y przez 
xlat i robią to społecznie. W przypadku LZS-ów najpierw trzeba znaleźć u nich pieniądze np. 
w  Opatowie trzeba było najpierw wyłożyć 20 tyś. zł., aby móc liczyć na to że z budżetu 
gminy te pieniądze spłyną. Jestem troszeczkę zawiedziony tą propozycją która została 
przedstawiona.  

Wójt odpowiedział że nie potrafi się zgodzić z Przewodniczącym bo nie da się czegoś 
oszukać co jest oczywistością. To są łatwe pieniądze z budżetu to jest fakt. Ja ogromnie 
szanuję wszystkich którzy robią cokolwiek na rzecz swoich organizacji. Wskazujemy miejsca 
wręcz gdzie można te pieniądze pozyskać. Tak to jest że jeśli pisze się jakiś wniosek to 
czasem jest kwestia małej poprawki i trzeba jechać do Poznania. Ja też nieraz z Panią 
Skarbnik jedziemy do Poznania na 15min. Po to aby złożyć jakiś aneks albo coś poprawić  
i tracimy na to cały dzień. Jeśli chce się uzyskać jakieś pieniądze to tak trzeba. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że rozumiemy się  doskonale, jest tylko mała różnica. 
Ci Państwo robią to totalnie w czynie społecznym, Pana to jest praca i obowiązek. 

Wójt dodał że cały czas mówimy o pieniądzach. 

Następnie głos zabrała Pani Krystyna Jankowy pytając czy działalność na rzecz osób  
w wieku emerytalnym może podlegać do LEADER-a? 
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Pani Magdalena Osada odpowiedziała że tak, bo np. z Bralina Koło Emerytów aplikowało  
i dostało pieniądze. Tutaj jest o tyle procedura skomplikowana że Koło Emerytów w Łęce 
Opatowskiej nie ma osobowości prawnej, ale beneficjentem może być Kępno a samo 
zadanie będzie realizować Koło Emerytów w Łęce Opatowskiej  Projekty z LEADER-a 
realizowali już LZS Płomień Opatów, OSP Raków, OSP Piaski. 

Radny Leszek Zalewski dodał że ma nadzieję że w kwestii kultury i sportu uda się coś 
pozytywnie zmienić w budżecie na przyszły rok. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXVII/145/2012 w sprawie 
uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Łęka Opatowska z Organizacjami 
Pozarządowymi na rok 2013 
  
Idąc dalej, Przewodniczący o godz. 13.10 ogłosił 10 minut przerwy. 
 
Po przerwie o godz. 13.25  Przewodniczący wznowił obrady.  

Ad. 9. Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący Rady Adam Kopis poinformował, że na jego ręce nie wpłynęła żadna 
interpelacja. 
 
Ad. 10. Odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzednich sesjach 
Z powodu braku interpelacji nie było żadnych odpowiedzi na interpelacje.  
 
Ad.11. Wolne głosy i wnioski 
Przewodniczący Rady przypomniał że wspólne posiedzenie komisji dot. ustawy śmieciowej 
odbędzie się 5 grudnia o godz. 11-tej, natomiast sesja Rady Gminy odbędzie się 7 grudnia  
br. o godz. 11-tej. Następnie poinformował, iż wpłynęła informacja z Urzędu Skarbowego  
w Kępnie w sprawie złożonych oświadczeń majątkowych przez radnych. Powiedział że trzy 
osoby będą musiały prawdopodobnie złożyć wyjaśnienia.  
 
Następnie Przewodniczący Adam Kopis poinformował o rezygnacji Radnego                                  
Sławomira  Jóźwiakowskiego z członkostwa w Komisji Planowania i Budżetu. 
 
Radny Adamski zapytał o drogę na Szpot. Dodał że, mieszkańcy a konkretnie zakłady pracy 
są zaniepokojeni stanem tej drogi i pytają kiedy będzie ona naprawiona.  
 
Wójt odpowiedział że właściciele dwóch firm zwrócili się z propozycją współpracy w naprawie 
tej drogi. Dodał także że w przybliżeniu wie o jakie kwoty chodzi. Jednakże jest to kropla w 
morzu a resztę musielibyśmy dołożyć. W tym roku nie jesteśmy już z budżetu w stanie 
wyłożyć takiej kwoty aby chociaż pobocza właściwie zrobić.  
 
Radny Adamski dopytał czy można chociaż dziury naprawić 
 
Wójt odpowiedział że spróbujemy się do tego przymierzyć, sprawdzić jakie są możliwości, co 
możemy zrobić jeszcze w tym roku.  
 
Przewodniczący dodał że temat drogi Szpot ciągnie się od zeszłego roku. Dzisiaj wracamy 
do tematu bo droga za chwileczkę ulegnie takiej degradacji, że później będzie problem żeby 
z niej cokolwiek zrobić.  
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Sołtys Marian Gąszczak z Trzebienia  poprosił o destrukt na remont pobocza na drodze                   
w stronę Pana  Noculaka. 
 
Wójt odpowiedział że nie ma pewności czy destrukt z drogi wojewódzkiej jest przeznaczony 
na nasze potrzeby. Pan Wasiela, kierownik tego odcinka powiedział że może coś będzie, ale 
czy cokolwiek i ile to nie wiadomo na ten moment. 
 
Sołtys Radosław Szubert podziękował za pozostawienie przedszkola w Piaskach. 
 
Radny Leszek Zalewski wyróżnił Przewodniczącego Rady Adama Kopisa za swoją 
społeczną pracę na rzecz szkółki piłkarskiej prowadzonej przez Przewodniczącego i Pana 
Jarosława Jany. Szkółka liczy 22 dzieci które trenują piłkę nożną. Chłopcy prowadzeni przez 
nich wygrali wszystkie mecze z imponującym wynikiem 67:7. Radny Zalewski dodał że jest to 
inicjatywa godna podkreślenia i złożył podziękowania.  
 
Przewodniczący Rady odpowiedział że wynik 67:7 jest wynikiem pięciu meczy rozegranych z 
drużynami. Dodał jeszcze, że jest to inicjatywa rodziców, bo to oni poświęcają dużo czasu             
i zaangażowania. Jak również że taka praca to sama przyjemność. Wspólną inicjatywą jest 
to, aby z tego powstał gminny zespół. Na tą chwilę tych dzieci jest 31.  
 
Pni Dyrektor Maria Haziak dołączyła się do podziękowań i powiedziała że rodzice rodzicami  
ale ktoś musi być taki, kto chce te dzieci trenować.  
 
Sołtys Łęki Opatowskiej  Dariusz Gąszczak także podziękował Przewodniczącemu Rady za 
wspaniałą, fachową i bezinteresowną pracę w sędziowaniu na turniejach. Podziękował także 
Panu Wójtowi za obecność na tym turnieju. Dodał także, że efektem tego jest wyjazd na 
wojewódzkie zawody sołtysów aby reprezentować i promować gminę.  
 
Następnie Przewodniczący Rady powiedział że życzymy samych sukcesów a Panów po 
prostu na to stać, możliwości macie naprawdę olbrzymie. 
 
Pani Radna Ewa Kosińska zwróciła się do Radnego Sławomira Jóźwiakowskiego że 
zaskoczył ją decyzją o rezygnacji z pracy w komisji. Dodała że nigdy się nie skarżył, że są 
godziny źle dopasowane, zawsze staraliśmy się łączyć to z komisją gospodarczą.  
Szanujemy ten wybór i dziękujemy za współpracę.  
 
Przewodniczący Rady wrócił do problemu dziur w drogach gminnych  i tzw. zimnego asfaltu. 
 
Kierownik Referatu Budownictwa Tomasz Jerczyński odpowiedział, że drogi gminne w miarę 
możliwości są załatane. Zostały jeszcze droga na Mariankę i łącznik Rakowski. W 
Biadaszkach gminnej drogi nie mamy, to jest droga powiatowa.  
  
Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu Leszek Zalewski wrócił do dziur 
znajdujących się przy wjeździe do Łęki Opatowskiej z głównej drogi. 
 
Wójt powiedział że jest to problem  między dyrekcją dróg krajowych a powiatowych. 
Powiatowy Zarząd Dróg mówi że problem zjazdu przy drodze głównej krajowej, należy do tej 
głównej drogi. Wójt dodał że sam to widzi bo wielu mieszkańców zwraca mu na to uwagę.  
 
Z-ca Przewodniczącego Krystyna Jankowy zapytała o zobowiązania pieniężne gminy wobec 
innych. 
 
Następnie Pani Skarbnik rozdała radnym informacje o stanie zobowiązań gminy na chwilę 
obecną. 
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Przewodniczący Rady powiedział, że rozumie że te kwoty które są podane odnośnie 
placówek oświatowych, czyli odpisy na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych to są 
zaległości które są do uzupełnienia.  
 
Pani Skarbnik dodała że jest to stan na dzień wczorajszy i że zobowiązania częściowo 
zostały już uregulowane. 
 
Radny Adamski zapytał o wydatki w ramach Funduszu Sołeckiego.  
 
Pani Skarbnik powiedziała że to jest projekt za rozbudowę sali w Trzebieniu w ramach 
Funduszu Sołeckiego.  
 
Radna K. Jankowy zapytała czy Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych do końca roku 
będzie zapłacony. 
 
Wójt odpowiedział że nie wie czy będziemy w stanie wszystkie zobowiązania do końca roku 
zapłacić, ale w miarę możliwości będziemy się starali. 
 
Radna K. Jankowy zapytała o zobowiązania wobec ZUS-u oraz za energię. 
 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że częściowo ZUS z placówek oświatowych za październik 
jest uregulowany, teraz są też raty kredytu, także w niedługim czasie będzie to uregulowane.  
W wykazie zobowiązań ujęto wszystkie faktury, które wpłynęły do wczoraj, tak że termin 
płatności w większości jeszcze nie upłynął. 
 
Z oświetlenia ulicznego mamy ugodę nie jest to zaległość wymagalna. Część faktur jest 
przygotowana do przelania.  
 
Ad.12. Zakończenie obrad XXVII Sesji Rady Gminy. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Adam Kopis o godz. 13:50 
zamknął obrady XXVII sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 
      
Protokółowała:                      Przewodniczący Rady  
/-/Renata Woźnica                                                                                       /-/Adam Kopis 
 
   


